
PROTOKÓŁ  Nr LXV/18 
z Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Chęcinach odbytej  

w dniu 23 lipca 2018r 
w Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy i Miasta w Chęcinach 

 
 Sesja rozpoczęła obrady o godz. 15,40. Obradom przewodniczyła Przewodnicząca 
Rady Miejskiej radna Danuta Mochocka.  
 Spoza Rady Miejskiej w posiedzeniu uczestniczyli: 
Pan Mariusz Nowak – Z-ca Burmistrza GiM Chęciny 
Pan Paweł Brola – Sekretarz GiM Chęciny 
Pani Sinkiewicz Jadwiga – Skarbnik GiM Chęciny 
 
             Po dopełnieniu ceremonii powitalnych, Przewodnicząca Rady stwierdziła na 
podstawie załączonej listy obecności, iż spośród 15 osobowego ustawowego składu Rady,  
w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych (nieobecny: radny Pan Tomasz Dulny). Oznacza to, iż 
posiedzenie jest prawomocne do podejmowania obowiązujących uchwał i wniosków. 
    Przewodnicząca Rady Miejskiej przypomniała zebranym, iż dzisiejsze 
posiedzenie, zwołane zostało w trybie pilnym na wniosek Burmistrza Gminy i Miasta, jako 
Sesja Nadzwyczajna, której zaproponowany porządek obrad zgodnie z przedstawionym 
przez inicjatora zwołania posiedzenia, przewiduje:  
   

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum i akceptacja porządku obrad. 
2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

      a/ wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na 2018r. – druk nr 1 
b/ zmiany uchwały Nr 365/LV/17 Rady Miejskiej w Chęcinach z dnia 21 grudnia 2017r 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Chęciny na lata 2018-
2029  – druk nr 2  

c/ zmiany uchwały Nr 360/LV/17 Rady Miejskiej w Chęcinach z dnia 21 grudnia 2017r. 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego – druk nr 3 

d/ ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Gminy i Miasta Chęciny – druk nr 4 
3.  Sprawy organizacyjne. 
4. Zamknięcie obrad sesji. 

            
              Kontynuując swoją wypowiedź Przewodnicząca Rady Pani Danuta Mochocka 
potwierdziła, iż wszyscy radni wraz z informacją o zwołaniu sesji otrzymali drogą mailową          
z odpowiednim wyprzedzeniem pełny komplet dokumentów w tym projekty uchwał 
uwzględnione w przedstawionym porządku obrad wraz z ich uzasadnieniem (przekazane 
radnym dokumenty stanowią załącznik do niniejszego protokołu), informując jednocześnie 
zebranych, iż dzisiejsze posiedzenie jest nagrywane, a płyta CD stanowić będzie załącznik do 
protokołu. 
              Radni nie wnosząc uwag i zastrzeżeń, postanowili w zarządzonym głosowaniu jawnym 
przyjąć jednogłośnie przedstawiony porządek obrad. 
   
ad. 2 
 Kontynuując obrady, zgodnie z przyjętym porządkiem obrad przystąpiono do 
rozpatrywania i analizy przedłożonych przez Burmistrza Gminy i Miasta projektów uchwał, tj. 
:  
a/ Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na 2018 

rok– druk nr 1 
    W podjętej w tym temacie dyskusji głos zabrali: 
Radny Jerzy Kubecki – zapytał:, co jest powodem zmniejszenia wydatków z zadnia dot. 

ulicy Kolejowej w Wolicy? 
Skarbnik GiM Pani Jadwiga Sinkiewicz – odpowiadając radnemu, wyjaśniła, iż tyle 
środków pozostało po wykonaniu tego zadania. 



 Radny Janusz Wojdalski – zapytał:, dlaczego zmniejszane są środki na zadaniu remont 
remizy OSP w Siedlcach? Zadanie to jest przecież jeszcze niewykonane i co będzie, kiedy 
okaże się ze środków zabraknie? 
Skarbnik GiM Pani Jadwiga Sinkiewicz – wyjaśniła radnemu, iż wysokość potrzebnych 
środków na realizację tego zadania jest zawarta w podpisanej z wykonawcą umowie, a 
zmniejszana kwota stanowi wolne środki. 
             Uzupełniając wypowiedź Pani Skarbnik, Z-ca Burmistrza GiM Pan Mariusz Nowak 
dodał, że w przypadku pojawienia się jakichkolwiek nieprzewidzianych na dzień dzisiejszy 
sytuacji powodujących zwiększenie kosztów wykonania tego zadania, brakującą kwotę po 
analizie trzeba będzie wygospodarować. 
            (pełna treść toczącej się dyskusji zawarta jest na płycie CD, stanowiącej załącznik do 

niniejszego protokołu.  
             Przewodnicząca Rady, wskazując na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji w tym 
temacie, zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego w wyniku, którego analizowany 
projekt uchwały został przyjęty większością głosów (spośród 14 radnych uczestniczących 
w obradach i głosowaniu, „za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów 
przeciwnych nie było, a 1 radny wstrzymał się od głosu). Uchwała ta oznaczona Nr 
418/LXV/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

b/ Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr  365/LV/17  z dnia 21 grudnia 2017r. 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Chęciny na lata 2018-
2029  – druk nr 2 

           Radni nie podejmując dyskusji, postanowili w zarządzonym głosowaniu jawnym 
przyjąć projekt uchwały większością głosów (spośród 14 radnych uczestniczących w 
posiedzeniu i głosowaniu, „za” przyjęciem projektu głosowało 13 radnych, głosów 
przeciwnych nie było, a 1 radny – wstrzymał się od głosu). Uchwała ta oznaczona Nr 
419/LXV/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

c/ Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 360/LV/17 Rady Miejskiej w 
Chęcinach z dnia 21 grudnia 2017r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 
Powiatu Kieleckiego – druk nr 3 

            (pełna treść toczącej się dyskusji zawarta jest na płycie CD, stanowiącej załącznik do 
niniejszego protokołu.  

          Zabierając w tym temacie głos radny Janusz Wojdalski – zapytał: - czy będzie w końcu 
robiony chodnik w Siedlcach, czy nie? Czy był robiony projekt na to zadanie? 
            Udzielając odpowiedzi radnemu, zabierając głos Skarbnik GiM Pani Jadwiga 
Sinkiewicz oraz Z-ca Burmistrza GiM wyjaśnili, że inwestorem tego zadania jest Starostwo 
Powiatowe w Kielcach, natomiast Gmina w ramach dofinansowania przekazuje środki 
finansowe z chwilą otrzymania faktury, dodając przy tym, iż aktualnie nie są w stanie udzielić 
jednoznacznej odpowiedzi, na jakim etapie jest to zadanie.  
           Uwzględniając dodatkowe zapytanie radnego Pana Janusza Wojdalskiego dot. 
wskazania skąd może otrzymać konkretną odpowiedź na temat tego zadania, Z-za 
Burmistrza GiM Pan Mariusz Nowak oświadczył, że takiej informacji telefonicznie udzieli 
radnemu Kierownik Ref. Budownictwa i Inwestycji Urzędu Gminy i Miasta. 
             Przewodnicząca Rady, wskazując na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji w tym 
temacie, zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego w wyniku, którego analizowany 
projekt uchwały został przyjęty większością głosów (spośród 14 radnych uczestniczących 
w obradach i głosowaniu, „za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów 
przeciwnych nie było, a 1 radny wstrzymał się od głosu). Uchwała ta oznaczona Nr 
420/LXV/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

 d/ Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Gminy i Miasta 
Chęciny – druk nr 4 

           Radni nie podejmując dyskusji, postanowili w zarządzonym głosowaniu jawnym 
przyjąć projekt uchwały większością głosów (spośród 14 radnych uczestniczących w 



posiedzeniu i głosowaniu, „za” przyjęciem projektu głosowało 12 radnych, głosów 
przeciwnych nie było, a 2 radnych – wstrzymało się od głosu). Uchwała ta oznaczona Nr 
421/LXV/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
ad. 3 
         Zabierając głos w ramach spraw organizacyjnych Przewodnicząca Rady Miejskiej 
Pani Danuta Mochocka poinformowała radnych o skierowanym przez radnego Pana 
Tomasza Dulnego drogą elektroniczną na jej skrzynkę mailową pisma zawierającego zarzuty 
nieprawidłowości w pracy Jej, jako Przewodniczącej Rady oraz niezgodności zapisu w 
protokole Jego wypowiedzi.  
         Kontynuując swoją wypowiedź, Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w dniu 
dzisiejszym ze względu na nieobecność radnego Pana Tomasza Dulnego sygnalizuje tylko 
tą tematykę, zapewniając, że pełną treść tego pisma przekaże niezwłocznie W-ce 
Przewodniczącym Rady oraz Przewodniczącym stałych Komisji Rady, by wspólnie przy 
współudziale zainteresowanego radnego odsłuchać przebieg sesji z płyty CD i 
skonfrontować z treścią protokołu. Odnosząc się natomiast do wskazanych w piśmie 
radnego zarzutów dot. podpisywania protokołów z sesji Rady oraz pobieranego 
wynagrodzenia Przewodnicząca Rady podkreśliła, że protokół jest podpisywany po 
uprzednim jego zatwierdzeniu przez Radę, a z tytułu pełnienia funkcji Przewodniczącej Rady 
nie pobiera żadnego wynagrodzenia, lecz dietę w wysokości ustalonej przez Radę, ale nie     
w kwocie 1200zł. 
Radny Waldemar Jach – zapytał – czy niezgodność w protokole dotyczy interpretacji, czy      
braku zapisu wypowiedzi? 
Przewodnicząca Rady – inaczej brzmiała wypowiedź radnego, a inaczej jest zapisane. 
Radny Waldemar Jach – myślę, że takie rozbieżności da się sprawdzić, a przedstawione 
przez Przewodniczącą Rady rozwiązanie uznaję za słuszne.  
            (pełna treść dyskusji zawarta jest na płycie CD, stanowiącej załącznik do niniejszego 

protokołu.  
Radny Janusz Wojdalski – zapytał: - czy w przypadku gdyby radni nie przyjęli uchwały        
o zmianie wynagrodzenia dla Burmistrza, to dotychczasowa pensja by została, czy nie? 
Radny Jerzy Kubecki stwierdził, że przyjęta dziś uchwała o wynagrodzeniu Burmistrza 
będzie obowiązywać od 1 listopada br,, a więc praktycznie na m-c przed wyborami. 
            W toku dalszej części debaty w ramach spraw organizacyjnych głos zabrali: 
Radny Tomasz Żelichowski – wnioskował w sprawie konieczności niezwłocznego 
odpowiedniego oznaczenia (nawet taśmą) istniejącej dużej wyrwy na zakręcie drogi przed 
wieżą ciśnień wody w Starochęcinach  
Z-ca Burmistrza GiM Pan Mariusz Nowak – udzielając odpowiedzi, poinformował radnego, 
iż w przedmiotowej sprawie skierowane już zostało odpowiednie pismo, niemniej jednak 
uznając sprawę za niecierpiącą zwłoki, we własnym zakresie oznaczone zostanie doraźnie 
to miejsce taśmą. 
Radny Rafał Gajos – informując o uszkodzonej w wyniku ostatniej ulewy drogi gminnej        
w kierunku świetlicy wiejskiej w Miedziance, wnioskował o konieczność wyrównania 
nawierzchni 
Radny Jarosław Idziak wnioskował w sprawie konieczności wystosowania do Zarządu Dróg 
Powiatowych w Kielcach interwencji w sprawie pilnej potrzeby wyrównania powstałej po 
ostatnich ulewach wyrwy w nawierzchni drogi powiatowej stanowiące odpowiedniego j drogę 
dojazdową do pól na odcinku Bolmin – Podpolichno. Radny Idziak wskazywał ponadto na 
konieczność uregulowania zegarów sterujących zapalaniem lamp oświetlenia ulicznego, bo 
np. w msc. Bolmin lapy zapalają się zbyt późno, 
Radna Małgorzata Pniewska – wnioskowała w sprawie potrzeby nasilenia patroli policji       
w godzinach wieczornych i nocnych na ul. Małogoskiej w Chęcinach oraz rozważenia 
możliwości wyznaczenia wysepki poziomej na skrzyżowaniu ul. Małogoskiej z ulicą 
Partyzantów i ul. Franciszkańską 
Radny Waldemar Jach – podkreślając fakt nasilonego ruchu pojazdów o dużym tonażu, co 
stwarza bardzo duże uciążliwości dla mieszkańców jak również powoduje niszczenie 



niedostosowanej nawierzchni drogi powiatowej przez msc. Łukowa, wnioskował w sprawie 
konieczności podjęcia w tej sprawie interwencji w Starostwie Powiatowym w Kielcach celem 
usytuowania odpowiednich znaków drogowych jak również nasilenia w godzinach 
wieczornych i nocnych patroli policyjnych na tej drodze.     
          Ustosunkowując się do  zgłaszanych wniosków i zapytań, zabierając głos Z-ca 
Burmistrza Gminy i Miasta Pan Mariusz Nowak zapewnił, iż niezwłocznie wystosowane 
zostaną wnioskowane interwencje w zgłaszanych przez radnych sprawach, oświadczając 
jednocześnie, iż sprawa wnioskowanego poziomego usytuowania wysepki na skrzyżowaniu 
ulic Małogoskiej i Partyzantów w Chęcinach zostanie przedstawiona Komisji 
Bezpieczeństwa.  
            (pełna treść toczącej się dyskusji i udzielanych wyjaśnień zawarta jest na płycie CD, 

stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu.  
 
ad. 4   
 Przewodnicząca Rady radna Danuta Mochocka, potwierdzając wyczerpanie przyjętego 
porządku obrad, podziękowała wszystkim zebranym za udział w posiedzeniu i o godz. 17,30 
zamknęła posiedzenie Rady. 
 
 
 
Protokołowała:                                                                        Przewodniczyła: 
 
Teodozja Nowak                                                                    Danuta Mochocka 
 
  
 

 


